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感谢您对SNEC (2020) PV POWER CONFERENCE的支持！请将填写完的演讲嘉宾表格电子版（中英文，将被收录大会资料中）于2020年11月20日前发送至SNEC (2020) PV POWER CONFERENCE组委会秘书处。
[image: image1.jpg]为确保会议现场秩序，所有演讲嘉宾请于2021年5月10日前提交现场演讲文稿（幻灯片数量在15页以内），组委会不接受任何以保密为借口的延迟或推脱，因为所有的演讲内容应为可公开信息。此后演讲文稿若有修改，演讲嘉宾需携带该文稿至现场注册处更新。SNEC大会组委会在此郑重承诺，我们不会在任何情况下以任何方式在会议之前公开任何提交上来的材料。
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	职务

Position
	执行副总裁
Executive Vice President
	

	公司

Company
	德国meteocontrol公司
Meteocontrol GmbH, Germany
	

	现场联系电话

Mobile for On –site Contact
	+86 15852769750

	E-mail
	r.lenhart@meteocontrol.com

	个人简介

Personal Brief Introduction
	Mr. Lenhart is the Executive Vice President at meteocontrol GmbH, leading German vendor for independent and professional monitoring and control solutions for solar PV assets.
Lenhart先生是meteocontrol GmbH的执行副总裁，该公司是德国领先的独立第三方和专业的太阳能光伏资产监测和控制解决方案供应商。
Mr. Lenhart‘s career in the solar industry has started in 2007 at a leading German inverter manufacturer. In 2015 he joined meteocontrol GmbH. 

Lenhart先生在太阳能行业的职业生涯始于2007年在德国领先的逆变器制造商。2015年，他加入了meteocontrol GmbH。
As Executive Vice president at meteocontrol Mr. Lenhart is responsible for business development & sales, technical support, logistics and all international business activities.

作为meteocontrol的执行副总裁，Lenhart先生负责业务发展和销售、技术支持、物流和所有国际业务活动。

	请“(”您的议题范畴
	( 创新光伏概念

( 太阳能电池与辅料
( 薄膜
( 钙钛矿
( 光伏制造技术
( 市场发展趋势与障碍

( 石墨烯
	( 光伏系统平衡部件
( 分布式光伏发电与光电建筑一体化
( 漂浮太阳能系统
( 光伏电站智能运维及并网

( “互联网+”智慧能源

( 储能技术与应用
( 其他：(请详述：         )


	演讲题目

Speech Title
	How AI and machine learning can optimize yield prediction of solar pv assets
AI和机器学习如何优化太阳能光伏资产的收益率预测

	摘要/演讲概要

Abstract/Brief Introduction of the Speech
	Economic feasibility assessment for investments in solar PV usually is, amongst others, mainly based on historical irradiance data. During operational phase precise yield prediction is becoming more and more important.

太阳能光伏投资的经济可行性评估通常主要基于历史辐照度数据。在运行阶段，精确的产量预测变得越来越重要。
Grid operators need to ensure grid stability. Due to volatile production of renewable assets in highly loaded grid infrastructure risk becomes higher. An accurate high resolution yield forecast can help to avoid grid stability issues.
电网运营商需要确保电网稳定。由于可再生资产在高负荷电网基础设施中的产量不稳定，风险变得更高。准确的高分辨率产量预测有助于避免电网稳定性问题。
Energy traders, aggregators and IPP may also need a solution to optimize earnings and not at least in some countries it is mandatory to provide yield forecast to utilities.
能源交易商、聚合商和独立发电商可能也需要一个优化收益的解决方案，至少在一些国家，它是强制性地提供收益预测给公用事业。
We will show on how a combination of different data sources combined with AI technology can give a high resolution and precise energy production forecast during operational phase of a solar PV asset.
我们将展示如何将不同的数据源与人工智能技术相结合，在太阳能光伏资产的运营阶段提供一个高分辨率和精确的发电量预测。
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